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országgyűlési képvisel ő

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi X)XVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánunk benyújtani a z
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez mint a tárgyban illetékes
minisztérium vezetőjéhez

„Hány elkallódott vagy inkább szándékosan figyelmen kívül hagyott tehetség lehet
Magyarországon, avagy hány Kleinheisler kispadozik? ”

címmel .

A benyújtott kérdésünkre a választ írásban várjuk .

Tisztelt Miniszter Úr !

Magyarország – Norvégia . Két csodás este, három leírhatatlan érzéssel magával ragad ó

magyar gól, melyek egyben a hőn áhított kijutást is eredményezték az Európa Bajnokságra .

Az ember azt gondolná, hogy nincs más dolgunk csak várni a sorsolást és reménykedni abban ,

hogy a magyar labdarúgó válogatott ugyanaz a bátor, szívvel teli játékot fogja majd játszan i

az EB-n, mint a két pótselejtező mérkőzésen. Ha ez így lesz, akkor bármilyen eredmények i s

születnek majd a csoportmeccseken, bárki ellen, büszkék lehetünk rájuk és arra, amit elértek .

Viszont a kiemelked ő teljesítményekre néha, egy másik megvilágításból árnyéko k

vetülhetnek. Ilyen annak a Kleinheisler Lászlónak az esete, aki az els ő mérkőzésen győztes

gólt szerzett Oslóban . Mára sokan megismerhették történetét, hogy miként került kölcsönbe a

Videotontól a Puskás Akadémiához, onnan vissza, majd az NB III-ba kispadra . Véleményünk

szerint, az akadémiai rendszernek az is lenne a feladata, hogy ezeket a fiatalokat kiemelje é s

megvédje a hasonló helyzetektő l . Á valóságban persze tudjuk, hogy az egész gyakran

mindenről szól, csak éppen a szakmáról nem. Gondoljunk csak arra, hogy olyan emberek

dolgoznak „szakemberként” a rendszerben, akiknek fontosabb az, hogy egy-egy gyerek



pénzért játsszon, mint az, hogy a legtehetségesebbek megmutathassák magukat. Akik ilyen

módon el is tűnnek a „süllyesztőben”. Pedig az akadémiai rendszernek éppen az lenne a

feladata, hogy felkarolja a tehetségeket . Azonban nem ezt látjuk, tapasztaljuk, hiszen egyr e

kevesebb - valóban tehetséges és kiemelked ő teljesítményű - gyerek képes kiemelkedni a

magyar utánpótlásból .

Kérdezzük tehát Miniszter Urat :

Hogyan kívánja a jövőben a Kormány elérni azt, hogy az igazi tehetségek n e

tűnjenek el?

Mit kíván változtatni az utánpótlás nevelési és az akadémiai rendszereken ?

A Kormány miként kíván az MLSZ-re nyomás gyakorolni, annak érdekében ,

hogy a Szövetség érdemben hajlandó legyen foglalkozni a Kleinheisler Lászlóho z

hasonló történetekkel?

Várjuk érdemi válaszát !

Budapest, 2015. november 24 .

Tisztelettel :

Szilágyi György
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